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BR.0002.33.2012 
Nowa Sól, 21 grudnia 2012 r. 

 
 

Protokół Nr XXXIII/2012 
z XXXIII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 21 grudnia 2012 r. 
 

 
 XXXIII sesja Rady Powiatu Nowosolskiego IV kadencji została zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy 
z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2001r. Nr 142, 
poz. 1592 z późn. z m.) oraz § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Nowosolskiego 

W sesji uczestniczyli radni wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik  
nr 1  do niniejszego protokołu. 
 O godzinie 9:00 Przewodniczący Rady otworzył sesję, stwierdzając na podstawie listy 
obecności radnych, że w sesji uczestniczy 16 radnych i Rada jest władna do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
 Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad zapytując radnych o 
propozycje zmian, radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków.  
 
Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXIII Sesji Rady Powiatu Nowosolskiego i stwierdzenie prawomocności 
obrad. 

2. Przedstwaienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 

4.1. uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na rok 2013 - Druk numer 
0520/90/2012/R; 

4.2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego  
na lata 2013-2027- Druk numer 0520/91/2012/R; 

 
4.3. zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na rok 2012 (7-R) - Druk 
numer 0520/104/2012/R; 

 
4.4. wprowadzenia zmian w Statucie Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli - Druk numer 0520/105/2012/R; 

 
4.5. zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Wielospecjalistycznego Szpitala 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli - Druk numer 
0520/106/2012/R; 

 
4.6. wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Nowosolskiego będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 4 im. 
Jana Pawła w Nowej Soli - Druk numer 0520/110/2012/R; 
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4.7. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego na rok 
2013 - Druk numer 0520/109/2012/R; 

 
5. Przedstawienie planu pracy Rady Powiatu Nowosolskiego na rok 2013. 
6. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Nowosolskiego w okresie między sesjami 
Rady Powiatu Nowosolskiego. 
7.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
8.  Sprawy różne. 
9.  Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego  
 

Radni nie zgłosili uwag ani wniosków do protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu. 
Rada Powiatu po przeprowadzeniu głosowania 19 głosami „za” 0 głosów „przeciwnych” i 
przy 0 „wstrzymujących się” przyjęła protokół z XXXII sesji Rady Powiatu. 
  
Ad.4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Ad.4.1.uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na rok 2013 - Druk numer 
0520/90/2012/R 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
przedstawiła Skarbnik Powiatu Ewa Matyla. Projekt uchwały wraz załącznikiem i opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Opinie komisji do projektu uchwały: 
 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinię przedstawił Wiceprzewodniczący komisji Sławomir Kopyciel. 

Pozostałe komisje nie przedstawiły swoich opinii. 
 
Dyskusja; 
 

Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał radny Tadeusz Gabryelczyk. Według radnego 
jest to budżet stagnacji i przetrwania. W ciągu roku będzie zmieniany. Radny stwierdził, iż 
dopiero na sesji zapoznał się z pismem burmistrza Nowego Miasteczka, który przejmie 
prowadzenie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 6, bo powiat nie poradzi sobie z tym 
zadaniem, ale jeśli otrzyma cały kompleks budynków i działek.  

Natomiast w budżecie na 2013 jest zaplanowany dochód w wysokości 204.700 zł. Czy 
Zarząd przekaże wszystkie obiekty i w związku z tym nie zrealizuje dochodu, czy też sprzeda 
tę część majątku szkoły a burmistrz nie przejmie zadania? Jeśli nie, to wtedy trzeba będzie 
zabezpieczyć środki na pilnowanie obiektu, żeby nie dopuścić do dewastacji.  

Uwagę radnego zwrócił fakt, iż w tym budżecie nie znalazło się kilkadziesiąt tysięcy 
złotych na wykonanie chodnika przy ul. Kochanowskiego w Nowej Soli. Kończąc swoją 
wypowiedź radny oświadczył, iż nie będzie popierał tego budżetu. 

Radny Stanisław Uriadko zapytał o sprawy gminy Kożuchów, o naprawę  
ul. Kraszewskiego. Mieszkańcy zebrali kilkaset podpisów i napisali petycję do Starosty w tej  
sprawie. Do tej pory nie otrzymali odpowiedzi, że nie ma tego w tym projekcie budżetu.  



 3 

 Drugą sprawą interesującą radnego była droga w Mirocinie, ten projekt też został 
odrzucony. 

W związku z tym, iż w projekcie są ujęte sprawy prowadzone przez jednostki 
organizacyjne powiatu znajdujące się w Kożuchowie, radny nie będzie przeszkadzał  
w realizacji budżetu ale też nie będzie głosował „za”. 

Radny Mirosław Olejniczak zapytał czy stać powiat na obsługę zadania prowadzenia 
biblioteki powiatowej, w takiej wysokości jak do tej pory, w kontekście innych wydatków  
i potrzeb? 

Radną Helenę Piskorską interesowały sprawy związane z nie ujęciem w projekcie 
budżetu przebudowy drogi Mirocin Górny-Mirocin Średni. Według radnej, środki na 
przebudowę tej drogi miały być pozyskane ze sprzedaży nieruchomości w gminie Kożuchów.  

Na co zostały przeznaczone środki ze sprzedaży tych nieruchomości?  
Radna oświadczyła, że wstrzyma się od głosu nad projektem budżetu, ponieważ 

uważa, że wiele rzeczy w gminie Kożuchów nie zostało zrealizowane. 
Odpowiedzi udzielił Starosta Nowosolski Józef Suszyński. 

1.Na pytania radnego Tadeusza Gabryelczyka wyjaśnił, że powiat poradzi sobie z tym 
zadaniem. Są alternatywne możliwości zagospodarowania majątku ZSP Nr 6, a także 
realizacji zadania. Zarząd Powiatu przedstawił ofertę analogiczną jak w Siedlisku. 
Zaproponowano burmistrzowi użyczenie trzech budynków dydaktycznych, część pola, 
działkę ze szklarnią, czyli to co do tej pory było przez szkołę użytkowane choć w zakresie 
bardzo skromnym. Natomiast do sprzedaży Zarząd proponuje obiekty, które od wielu lat nie 
są wykorzystywane. Podział został dokonany po to aby podmiotowi, który przejmie szkołę 
umożliwi ć korzystanie z internatu i stołówki. I tu zaproponowano kupno za połowę ceny z 
możliwością rozłożenia na raty. Nie ma zagrożenia, że nie wykona się sprzedaży. 
       Wykupem pomieszczeń zainteresowana jest Fundacja Wzgórza Dalkowskie, która 
wynajmuje je od szkoły a ma prawo pierwokupu. Nie ma tu kolizji prawnej, bo istnieje 
możliwość ustanowienia służebności lub współwłasności podwórka.  

Natomiast przyczyną nieujęcia w budżecie budowy chodnika przy  
ul. Kochanowskiego w Nowej Soli jest brak środków  finansowych. 
2. Co do pytania radnego Stanisława Uriadko stwierdził, że sprawa ulicy Kraszewskiego w 
Kożuchowie została wyjaśniona na sesji, która odbyła się w Kożuchowie. Gmina zobowiązała 
się pokryć 50% środków na remont ale w tej chwili również jak powiat nie posiada na to 
środków. Remont drogi w Mirocinie zostanie przeprowadzony jeżeli zostaną zaoszczędzone 
środki na zimowym utrzymaniu dróg. 
3.Pytanie radnego Mirosława Olejniczaka. Powiat zawarł z Gminą Nowa – Sól miasto 
porozumienie w tej sprawie i je realizuje. 
4.W kwestii zapytania radnej Heleny Piskorskiej, nigdy nie było założenia, że ze sprzedaży 
mienia na terenie danej gminy są realizowane inwestycje w tej gminie.  
 Starosta zwrócił się z apelem do radnych o przyjęcie budżetu na rok 2013. Opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna, ze wskazaniem na problem art. 243 
znowelizowanej ustawy o finansach publicznych.  

Następnie głos w dyskusji zabrał radny Sławomir Kopyciel, który stwierdził, iż budżet 
jest zrównoważony ale dostrzega pewne zagrożenia, odnośnie przekazania ZSP nr 6, które 
mogą tym budżetem zachwiać. Należałoby wyjaśnić kwestię podziału działek. Radny w tej 
sprawie złoży zapytanie. 
 Wypowiedź radnego Kopyciela zapoczątkowała dyskusję dotyczącą przekazania 
zadania prowadzenia szkoły ponadgimnazjalnej w Nowym Miasteczku, jak również spraw 
związanych ze szpitalem we Wschowie. Głos w niej zabierali  radny Mirosław Olejniczak, 
radny Tadeusz Gabryelczyk, Członek Zarządu Powiatu Andrzej Ziarek oraz Starosta Józef 
Suszyński. 
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 W związku z wyczerpaniem dyskusji  Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały 
pod głosowanie. Rada Powiatu 16 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się 
przyjęła omawiany projekt uchwały. 
 

Uchwała Nr XXXIII/193/2012- załącznik nr 3 
 
Ad.4.2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego  
na lata 2013-2027- Druk numer 0520/91/2012/R; 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
przedstawiła Skarbnik Powiatu Ewa Matyla – załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Opinie do projektu uchwały: 
 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Pozostałe komisje nie opiniowały projektu uchwały. 
 
Dyskusja: 

Pierwszy głos w dyskusji zabrał radny Tadeusz Gabryelczyk, który stwierdził iż to, że 
Wieloletnią Prognozę Finansową można przedłożyć w Regionalnej Izbie Obrachunkowej jest 
zasługą tego, że w 2002 roku radni podjęli decyzję o likwidacji szpitala wschowskiego. 
        Według radnego była to modelowa prywatyzacja, bo po jej przeprowadzeniu powiat 
nowosolski przestał być organem założycielskim dla szpitala we Wschowie.  

W swojej wypowiedzi radny uważa, iż do tej pory nie zdołano uzyskać pieniędzy z tej 
prywatyzacji i świadczy to o złym działaniu Zarządu tej jak i poprzedniej kadencji. 

Radnemu odpowiedział Starosta Nowosolski, który zapytał radnego czy wie kto 
wówczas był dyrektorem szpitala? Była to kadencja, w której radny Tadeusz Gabryelczyk był 
Starostą. Starosta Józef Suszyński zapytał także dlaczego nie przygotowano planu 
restrukturyzacji szpitala. Procedura wówczas była taka, że najpierw wojewoda wydał decyzję 
o zgodzie na rozpoczęcie procedury likwidacji, następnie należałoby negocjować  
z wierzycielami warunki restrukturyzacji długu, podpisać porozumienie, przedstawić to 
porozumienie wojewodzie i wojewoda wydałby decyzję o warunkach restrukturyzacji. To nie 
zostało zrobione.  

Wojewoda nie mając programu restrukturyzacji umorzył postępowanie 
prywatyzacyjne. Wydał decyzję umarzającą restrukturyzację. I tej jednej decyzji brakowało 
przy staraniu się o ujęcie w planie B, szpitala we Wschowie. Gdy Zarząd Powiatu ubiegał się, 
w ramach planu B, o odzyskanie pieniędzy, to właśnie jedyną przeszkodą był brak decyzji 
wojewody zatwierdzającej plan restrukturyzacji szpitala we Wschowie. Takiej decyzji nie 
było, bo ówczesny Zarząd z Starostą Gabryelczykiem  tego planu nie przygotował. 
            Następnie głos ponownie zabrał radny Tadeusz Gabryelczyk, który stwierdził, iż 
wojewody do niczego nie można było zmusić, bo działał zgodnie z prawem. Likwidacja była 
w końcówce kadencji i niewielu by się zdecydowało aby kończąc kadencję podjąć się 
restrukturyzacji. 
            Sytuację wschowskiego szpitala w III kadencji przypomniała radna Małgorzata 
Lachowicz-Murawska ówczesny Starosta Nowosolski. Były to bardzo skomplikowane 
procedury, dotyczące postępowania z wierzycielami. Zarządowi Powiatu udało się zawrzeć 
się porozumienia z wierzycielami i częściowo ich spłacić. Przypomniała także o tym, że 
jeszcze na początku kadencji w 2006 roku odbyła wizytę w Ministerstwie Zdrowia w tej 
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sprawie. Mimo zaangażowania całego zespołu prawnego ministerstwa, nie znaleziono drogi 
prawnej i niestety nie udało się rozwiązać tej sytuacji. 
            Jeszcze raz głos zabrał radny Tadeusz Gabryelczyk, który stwierdził, iż w 
Ministerstwie Zdrowia nie interesowano się tą sprawą, zbywano. Zarząd drugiej kadencji 
celowo nie próbował układać się z ZUS czy z US, bo to powodowało, że każdy następny 
dłużnik był wyżej w hierarchii otrzymywania swojej należności. Miał się zając tym bank , 
który obiecywał, że będzie przynajmniej o 25 % mniejsze zadłużenie niż wynika z liczb 
trzeba tylko odpowiednio to poprowadzić. Gdyby ta decyzja o restrukturyzacji nie została 
podjęta to ten szpital trwałby w powiecie nowosolskim kilka lat. 
            Ostatni głos w dyskusji zabrał Starosta Nowosolski Józef Suszyński, który w związku 
z tym, iż dyskusja odbiegła od meritum zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji w tym 
punkcie. Starostę poprał radny Mirosław Olejniczak.  
             Przewodniczący obrad poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. Rada Powiatu 
jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła wniosek o zamknięcie dyskusji. Przewodniczący obrad 
zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
              Rada Powiatu Nowosolskiego po przeprowadzeniu głosowania jednogłośnie  
16 głosami „za”  przy 1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” Przyjęła omawiany projekt 
uchwały. 
 

Uchwała Nr XXXIII/194/2012- załącznik nr 5 
 
Ad.4.3 zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na rok 2012 (7-R) - Druk 
numer 0520/104/2012/R; 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Ewa Matyla. 

(załącznik nr 6) 
 
Opinie komisji do przedstawionego projektu uchwały: 
 
Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy – opinia jest pozytywna. 
Komisja, Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Mirosław – opinia jest pozytywna przy  
1 głosie „wstrzymującym się”  
 

Radni nie zgłosili uwag ani wniosków odnośnie przedstawionego projektu uchwały, 
wobec powyższego Przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał projekt pod 
głosowanie. Rada Powiatu przy 15 głosach „za”, 0 „przeciwnych” oraz 2 „wstrzymujących 
się” podjęła uchwałę w w/w sprawie. 

 
Uchwała Nr XXXIII/195/2012- załącznik nr 7 

 
Ad.4.4. wprowadzenia zmian w Statucie Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli - Druk numer 0520/105/2012/R; 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Społecznego 
Alicja Gębska. Projekt uchwały i uzasadnienie stanowią załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 
Opinie komisji do przedstawionego projektu uchwały: 

Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej, jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Pozostałe komisje nie przedstawiły opinii. 
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Dyskusja: 
 

Radny Tadeusz Gabryelczyk zaproponował wniosek aby z § 16 pkt f wykreślić 
„regulaminu organizacyjnego” ponieważ w uzasadnieniu uchwały jest napisane, że rada 
powiatu nie ma obowiązku zatwierdzania regulaminu organizacyjnego szpitala. Jeśli rada nie 
ma obowiązku, to nie znaczy, że rada nie może. Z opinią można się zgodzić lub nie. W 
związku z tym dyrektor szpitala ma pełną dowolność w kształtowaniu regulaminu 
organizacyjnego a to powiat jest organem założycielskim. Radny uważa, że nie byłoby 
niczym nagannym, aby rada powiatu nadal zatwierdzała regulamin. 
 Sporną kwestię wyjaśniła Naczelnik Wydziału Społecznego. Obecnie, w związku z 
nową ustawą o działalności leczniczej to dyrektor jest organem, który zarządzeniem 
wprowadza regulamin a rada takich kompetencji nie ma. 
 Wobec powyższego radny Tadeusz Gabryelczyk, wycofał swój wniosek. 
Pozostali radni nie zgłosili więcej wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

W związku z tym Przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał projekt pod 
głosowanie. Rada Powiatu jednogłośnie 16 głosami za przyjęła omawiany projekt uchwały. 

 
Uchwała Nr XXXIII/196/2012- załącznik nr 9 

 
Ad.4.5. zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Wielospecjalistycznego Szpitala 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli - Druk numer 
0520/106/2012/R; 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Naczelnik Wydziału Społecznego 
Alicja Gębska. – załącznik nr 10 

 
Opinie komisji do projektu uchwały: 

 
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej – opinia pozytywna  

 
Po otwarciu dyskusji Radny Tadeusz Gabryelczyk zgłosił następujące poprawki do projektu 
uchwały: 
 

1) §2 ust. 8 wykreślić całkowicie lub doszczegółowić: 
„Za udział w posiedzeniach Rady jej członkowi przysługuje od Powiatu Nowosolskiego 
rekompensata w wysokości utraconych zarobków, jednak nie więcej niż dieta radnego 
powiatu za jedno posiedzenie na komisji, jeśli z powodu uczestnictwa w posiedzeniu 
Rady pracodawca nie udzieli członkowi na ten czas zwolnienia z wykonywania 
obowiązków pracowniczych  z zachowaniem prawa do wynagrodzenia”. 
 
2) §2 ust. 9 otrzymuje brzmienie: 
„Przewodniczący Rady Społecznej wystąpi do Rady Powiatu (lub bez tego wyrażenia)  
o dowołanie Rady Społecznej przed upływem kadencji w następujących okolicznościach 
lub z przyczyn: (dalsza część zostaje) 
 
3) §5 ust. 6 otrzymuje brzmienie: 
„Przy równej liczbie głosów decyduje głos prowadzącego posiedzenie rady” 
 
4) §5 ust. 8 otrzymuje brzmienie: 
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„Przy równej liczbie głosów w głosowaniu tajnym, prowadzący posiedzenie zarządza 
ponowne głosowanie. Po trzykrotnym braku rozstrzygnięcia w głosowaniu jawnym , Rada 
zaprzestaje dalszego procedowania nad wnioskiem”. 
 
5) w § 6 wykreślić „Wydziału Społecznego”. 
6)  w § 8 ust. 1 „Wydział Społeczny”. 

 
Wobec dyskusji, która wywiązała się nad zgłoszonymi przez radnego Gabryelczyka 

poprawkami, Członek Zarządu Andrzej Ziarek zaproponował aby projekt uchwały wraz ze 
zgłoszonymi uwagami przesłać jeszcze raz do rady społecznej szpitala i złożył wniosek o 
zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał wniosek pod głosowanie. W wyniku głosowania 
Rada Powiatu, 15 głosami „za” zdjęła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu 
Rady Społecznej Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli z porządku obrad sesji. 

 
Ad.4.6. wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Nowosolskiego będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 4 im. Jana Pawła w Nowej Soli - Druk numer 0520/110/2012/R; 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Geodeta Powiatowy Lesław 
Kuczyński. 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Opinie komisji: 
 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy-opinia do projektu pozytywna przy 2 
głosach „wstrzymujących się”. 

Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy społecznej – opinia do projektu uchwały 
pozytywna przy 4 głosach „za” i 1 „wstrzymujących się”. 

Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu – Jednogłośnie pozytywna do projektu 
uchwały. 
 
Dyskusja: 
 

Radny Tadeusz Gabryelczyk zaproponował aby w projekcie uchwały wykreślić 
wyrażenie; „bez możliwości wykreślenia przez okres 10 lat” . Taką uchwałą można 
doprowadzić do tego, że trzeba będzie utrzymywać potężny obiekt, bo on ma 7000m2, po to 
tylko aby znikomą część wykorzystywało stowarzyszenie. Cel jest świetny ale trzeba szukać 
innego obiektu, bo z tego nie będzie się można wycofać bez dużych konsekwencji, a 
młodzieży będzie coraz mniej. 

Wyjaśnień udzielił Geodeta Powiatowy Lesław Kuczyński przytaczając przepisy 
prawne, które potwierdzają poprawność zapisów w projekcie uchwały. 

W związku z tym radny Tadeusz Gabryelczyk wycofał swój wniosek. 
Radni nie zgłosili więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały, wobec czego 
Przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Powiatu 15 głosami „za” przy 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę w/w sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXIII/197/2012- załącznik nr 12 
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Ad.4.7. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego na 
rok 2013 - Druk numer 0520/109/2012/R; 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej Izabela Bojko. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu 
 
Komisje nie opiniowały projektu uchwały.  
 
Dyskusja: 
 

Radny Tadeusz Gabryelczyk zaproponował rozszerzenie planu o punkt pn: „wynik 
finansowy wprowadzonego ogrzewania wierzbą przemysłową w ZSP Nr 6 w Nowym 
Miasteczku”. 

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada powiatu 3 głosami „za” przy  
4 „przeciw” i „przy” 8 wstrzymujących się odrzuciła wniosek radnego. 

W związku z tym iż wyczerpano głosy w dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął 
dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Rada Powiatu Nowosolskiego jednogłośnie 16 głosami „za” (16 radnych obecnych na 
sesji) przyjęła omawiany projekt uchwały.  

 
Uchwała Nr XXXIII/198/2012- załącznik nr 14 

 
Ad.5. Przedstawienie planu pracy Rady Powiatu Nowosolskiego na rok 2013. 
 

Rada Powiatu Nowosolskiego bez zastrzeżeń przyjęła plan pracy na rok 2013 
przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Powiatu. Plan stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Nowosolskiego w okresie między 
sesjami 

Radni nie zgłosili zapytań do sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu 
Nowosolskiego w okresie międzysesjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
 

Radny Sławomir Kopyciel zgłosił zapytanie na piśmie – załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad. 8.  Sprawy różne. 

Głos zabrał radny Mirosław Olejniczak, który odniósł się do podjętej uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Nowosolskiego będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 4 im. 
Jana Pawła w Nowej Soli twierdząc, że zapis jest niezręczny jeśli chodzi o okres 10 lat, 
zapytał czy jest możliwe, iż gdy będzie się zawierana ta umowa to nie zapisywać w niej 
dodatkowych warunków. 
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Odpowiedzi udzielił radny Tadeusz Gabryelczyk, który powiedział, iż nie jest to 
możliwe, bo jest to popełnienie przestępstwa. 
 Radny Grzegorz Potęga zapytał dlaczego na jego zapytanie o uzyskanie możliwości 
udostępnienia wyroku w sprawie między jedną z nauczycielek w Liceum Ogólnokształcącym 
a ówczesnym dyrektorem szkoły dostał odpowiedź, że starosta nie jest organem uprawnionym 
do udzielenia takiej odpowiedzi a jedynie sąd, który orzekał w tej sprawie. Poprosił o 
wyjaśnienie radcę prawnego p. Mec Barbarę Sienkiewicz. 

Radca prawny mec. Barbara Sienkiewicz stwierdziła, iż odpowiedź udzielona jest 
poprawnie. Radni, także korzystają z ustawy o dostępie do informacji publicznej. Tego 
dokumentu nie ma w starostwie, nie został on wykonany w starostwie. Podlega on ustawie o 
udostępnianiu informacji publicznej. Sąd jako organ orzekający może udzielić tej informacji. 
 Nie ma przepisów, które zobowiązywałyby, jednostki do przedkładania pisemnych 
orzeczeń, które tam zapadają a na to dodatkowo nakłada się ustawa o ochronie danych 
osobowych.  

W związku z tym radny zwrócił się do Przewodniczącego Rady aby wystąpił do 
dyrektora szkoły o udostępnienie wyroku. 

Głos w tej sprawie zabrał także Starosta Nowosolski Józef Suszyński. Starosta 
wyjaśnił, iż zwrócił się do p. mecenas o interpretację ponieważ miał wątpliwości czy tej 
osobie nie przysługuje ochrona danych osobowych. Z przedłożonej opinii wynika 
jednoznacznie, iż tylko sąd może udzielić takiej informacji wraz z uzasadnieniem. Starosta 
odniósł się także do wypowiedzi radnego Mirosława Olejniczaka, potwierdzając argumenty 
radnego Tadeusza Gabryelczyka. Odnośnie meritum sprawy o użyczenie. Umowę podpisuje 
szkoła, na dzień dzisiejszy pomieszczenia są w zarządzie szkoły. Jeśliby w trakcie ubiegania 
się o środki zwrócono by uwagę na ten zapis, to wtedy być może Zarząd Powiatu zwróci się 
do Rady Powiatu o zmianę uchwały. W tej chwili nie ma zagrożeń a interes powiatu jest w 
pełni zabezpieczony. 

Radny Mirosław Olejniczak powiedział, iż jego zamiarem nie jest nawoływanie do 
przestępstwa i gdyby został dopuszczony do głosu w punkcie dotyczącym omawiania 
projektu uchwały, podzieliłby się z radnymi swoimi przemyśleniami i kwestia zostałaby 
wyjaśniona. Radny odniósł się także do zapytania radnego Potęgi, stwierdzając iż bardzo się 
dziwi takiemu postępowaniu, bo przedtem takie informacje radni uzyskiwali. 

Poza tym, radni nie zgłosili więcej zapytań i wniosków. więc Przewodniczący obrad 
zamknął ten punkt. 
 
Ad.9. Zamknięcie obrad. 
 

W imieniu Powiatowego Zarządu Polskiego Stronnictwa Ludowego głos zabrał radny 
Mirosław Olejniczak, który złożył radnym życzenia świąteczne, aby te święta przeżyli w 
pokoju i spokoju. 

W imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej błogosławionych Świąt Bożego 
Narodzenia oraz pomyślnego Nowego 2013 Roku zgromadzonym na sali przekazała radna 
Małgorzata Lachowicz- Murawska. 

Radny Tadeusz Gabryelczyk w swoim imieniu także złożył życzenia świąt 
rodzinnych, ciepłych i spokojnych. 

Do życzeń dołączyli się Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski oraz Starosta 
Nowosolski Józef Suszyński przekazując radnym, pracownikom oraz wszystkim 
mieszkańcom Powiatu Nowosolskiego zdrowych, spokojnych, rodzinnych, błogosławionych 
Świat Bożego Narodzenia oraz pomyślności w Nowym 2013 Roku. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 12.15 Przewodniczący obrad zamknął 
XXXIII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 
 
 

W załączeniu płyta CD zawierająca nagranie z przebiegu XXXIII sesji Rady Powiatu 
Nowosolskiego z dnia 21 grudnia 2012r. 

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 
(-) Jarosław Suski 

 
 
Sporz. I. Flasińska 


